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Abstract (en)
[origin: US4711176A] An ink fountain for a printing machine comprises metering segments individually adjustable to adjust the thickness of the film
of ink formed between them and the inking roller. To facilitate assembly of the metering segments and to avoid infiltration of ink, the common pivot
axis of the metering segments is constituted by a rod maintained clamped between aligned horizontal grooves in the various adjacent metering
segments and a horizontal groove in a support of the metering segments fast with the body of the ink fountain.

Abstract (fr)
Un encrier pour une imprimeuse comprend des segments doseurs réglables individuellement pour ajuster l'épaisseur du film d'encre formé entre
eux et le cylindre encrier Pour faciliter le montage des segments doseurs (6) et éviter l'infiltration d'encre l'axe de pivotement commun des segments
doseurs (6) est constitué par une tige (13) maintenue serrée entre des gorges horizontales (6d) alignées des divers segments doseurs adjacents
(6), d'une part, et une gorge horizontale (7b) d'un support (7) des segments doseurs (6) solidaire du corps (2) de l'encrier.
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